

## WARRANTY POLICY

This item is warranted for five (5) years on structural components, two (2) years on hydraulic cylinders, and one (1) year on electric or air/hydraulic power units from the invoice date. Wear items are covered by a 90-day warranty.

Our **LIMITED** warranty policy does not include a labor warranty. ATLAS Automotive Equipment is offered at highly competitive prices, allowing us to provide exceptional value. To maintain these price advantages, ATLAS does not send technicians into the field for equipment repairs. We understand that the buyers of our line of equipment are mechanically inclined or have employees that are mechanically inclined to perform essential repair services and/or maintenance. We also have a list of service technicians who can come to your location at the customer's expense.

**NOTE:** All warranty claims must be pre-approved by the manufacturer to be valid. The manufacturer shall repair or replace, at their option, for this period, those parts returned to the factory freight prepaid, which prove after inspection to be defective. This warranty will not apply unless the product is installed, used, and maintained in accordance with the manufacturer's installation, operation, and maintenance instructions. This warranty applies to the **original** purchaser only and is non-transferable. The warranty covers the products to be free of defects in material and workmanship but does not cover normal maintenance or adjustments, damage, or malfunction caused by improper handling, installation, abuse, misuse, negligence, carelessness of operation, or normal wear and tear. In addition, this warranty does not cover equipment when repairs or alterations have been made or attempted on the manufacturer's products.

**THIS WARRANTY IS EXCLUSIVE AND IS IN LIEU OF ALL OTHER WARRANTIES EXPRESSED OR IMPLIED, INCLUDING ANY IMPLIED WARRANTY OF MERCHANTABILITY OR ANY IMPLIED WARRANTY OF FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, AND ALL SUCH IMPLIED WARRANTIES ARE EXPRESSLY EXCLUDED.**

The remedies described are exclusive, and in no event shall the manufacturer, nor any sales agent, distributor or other company affiliated with it or them, be liable for special, consequential, or incidental damages for the breach of or delay in the performance of this warranty. This includes, but is not limited to, loss of profit, rental or substitute equipment, or other commercial loss. The warranty shall be governed under the laws of Canada and shall be subject to the exclusive jurisdiction of the Province or Territory in which the equipment is sold into and shipped to.

**Prices:** Prices and specifications are subject to change without notice. All orders will be invoiced at prices prevailing at the time of shipment. Prices do not include any local, Provincial, or Federal taxes where applicable. All taxes are subject to the rate at where the Atlas products are sold into or shipped to.

**Returns:** Products may not be returned without prior written approval from the manufacturer.

Due to the competitiveness of the selling price of these lifts, this warranty policy will be strictly administered and adhered to.

## POLITIQUE DE GARANTIE

Cet article est garanti pour cinq (5) ans sur les composants structurels, deux (2) ans sur les cylindres hydrauliques, et un (1) an sur les unités de puissance électriques ou pneumatiques/hydrauliques à partir de la date de la facture. Les pièces d'usure sont couvertes par une garantie de 90 jours.

Notre politique de garantie LIMITÉE n'inclut pas la main-d'œuvre. L'équipement Atlas Automotive est offert à des prix très compétitifs, nous permettant de fournir une valeur exceptionnelle. Pour maintenir ces avantages de prix, Atlas n'envoie pas de techniciens sur le terrain pour des réparations d'équipement. Nous comprenons que les acheteurs de notre gamme d'équipements sont habiles mécaniquement ou ont des employés qui le sont, pour effectuer les réparations essentielles et/ou l'entretien. Nous disposons également d'une liste de techniciens de service qui peuvent se rendre sur place aux frais du client.

**REMARQUE :** Toutes les réclamations de garantie doivent être pré-approuvées par le fabricant pour être valides. Le fabricant réparera ou remplacera, à sa discrétion, les pièces retournées à l'usine en port payé, qui après inspection se révèlent défectueuses. Cette garantie ne s'appliquera pas à moins que le produit ne soit installé, utilisé et entretenu conformément aux instructions d'installation, d'utilisation et de maintenance du fabricant. Cette garantie s'applique uniquement à l'acheteur original et n'est pas transférable. La garantie couvre les produits contre les défauts de matériaux et de fabrication, mais ne couvre pas l'entretien normal ou les ajustements, les dommages ou dysfonctionnements causés par une mauvaise manipulation, installation, abus, mauvaise utilisation, négligence, imprudence d'utilisation ou usure normale. De plus, cette garantie ne couvre pas l'équipement lorsque des réparations ou des modifications ont été effectuées ou tentées sur les produits du fabricant.

**CETTE GARANTIE EST EXCLUSIVE ET REMPLACE TOUTES LES AUTRES GARANTIES EXPRESSES OU IMPLICITES, Y COMPRIS TOUTE GARANTIE IMPLICITE DE QUALITÉ MARCHANDE OU TOUTE GARANTIE IMPLICITE D'ADÉQUATION À UN USAGE PARTICULIER, ET TOUTES CES GARANTIES IMPLICITES SONT EXPRESSÉMENT EXCLUES.**

Les recours décrits sont exclusifs, et en aucun cas le fabricant, ni aucun agent de vente, distributeur ou autre société affiliée à lui, ne pourra être tenu responsable des dommages spéciaux, consécutifs ou accessoires pour la violation ou le retard dans l'exécution de cette garantie. Cela inclut, mais n'est pas limité à, la perte de profit, la location ou le remplacement d'équipement, ou toute autre perte commerciale. La garantie sera régie par les lois du Canada et soumise à la juridiction exclusive de la province ou du territoire où l'équipement est vendu et expédié.

**Prix :** Les prix et spécifications sont susceptibles d'être modifiés sans préavis. Toutes les commandes seront facturées aux prix en vigueur au moment de l'expédition. Les prix n'incluent pas les taxes locales, provinciales ou fédérales, le cas échéant. Toutes les taxes sont applicables au taux en vigueur dans la province où les produits Atlas sont vendus ou expédiés.

**Retours :** Les produits ne peuvent être retournés sans l'approbation écrite préalable du fabricant.

En raison de la compétitivité du prix de vente de ces ponts élévateurs, cette politique de garantie sera strictement administrée et respectée.